
1 

 

                                                   PROTOKÓŁ Nr IV/2019 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 24 kwietnia 2019 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pani Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącej Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10oo, a zakończono o godz. 1230 . 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 14 

Radni obecni na Sesji: 

1. Chmur Eugeniusz   8.  Piotrowska Krystyna 

2. Jóźwiak Małgorzata   9. Matwiejuk Jarosław 

3. Jakimiuk Anatol             10. Tatarczuk Przemysław  

4. Jurkowicz Marta Anna    11. Wierciński Wojciech 

5. Koptewicz Walentyna             12. Zawadzki Piotr 

6. Król Adam                         13. Zalewska Katarzyna                           

7. Lipiński Zbigniew   14. Zambrowski Paweł 

                                   

Nieobecny Skomorowski Marek 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

4. Fiedorowicz Stanisław – Prezes Wodociągi Podlaskie 

5. Kazimierz Pietraszko, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Boćkach 

6. Litewnicka Ewa, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach 

7. Marta Tymińska-Malinowska, Dyrektor GOK Boćki 

8. Tołoczko Barbara, Kierownik GOPS Boćki 

9. Kruszewska Monika, Kierownik Referatu U.G. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia obrad Sesji. 

Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie 

Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust. 1 lit. A oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 

2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. 

RODO.” 

(Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

lub: https://www.youtube.com/channel/UCHt0HwMOeKY07IK_BlWy77A ). 

https://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/
https://www.youtube.com/channel/UCHt0HwMOeKY07IK_BlWy77A
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Następnie Przewodnicząca powitała radnych i inne osoby biorące udział w Sesji. 

Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy do mikrofonu. 

Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska, zapytała, dlaczego na dzisiejszej Sesji nie ma 

obecnych sołtysów wsi. 

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że nie było potrzeby. 

Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali, zapytała czy są jakieś uwagi 

do porządku obrad. 

Głos zabrał Pan Piotr Zawadzki, Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego proponował zdjąć z porządku obrad pkt 3 i pkt 4 dotyczący sprawozdań za 

2018 rok z wykonania budżetu gminy i finansowego jednostki samorządu terytorialnego, 

ponieważ Regionalna Izba Obrachunkowa nie nadesłała opinii. 

Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem porządku obrad, z wprowadzonymi 

zmianami i przeprowadziła głosowanie:    

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem porządku obrad oddano 13 głosów 

przeciw 1 głos, wstrzymało się 0. 

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem porządku obrad, stanowi załącznik 1 

do protokołu. 

 

1. Otwarcie IV Sesji Rady Gminy i przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu obrad III Sesji Rady Gminy 

3. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami 

pozarządowymi w 2018 roku  

4. Podjęcie Uchwały w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Boćki 

na lata 2019 – 2021 

5. Podjęcie Uchwały w sprawie „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Boćki” 

6. Podjęcie Uchwały  w sprawie ustalenia zasad wysokości diet radnym i sołtysom Gminy 

Boćki 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej p.n. „Centrum Integracji 

Społecznej w Boćkach 

8. Rozpatrzenie Petycji Stowarzyszenia „Dla Bociek i okolicy” dotyczącej przywrócenia 

historycznej nazwy „Skwer Marszałka Józefa Piłsudskiego” dla parków położonych w 

miejscowości Boćki 

9. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy na 2019 rok  

10. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym  

11. Sprawy różne  

12. Zamknięcie obrad sesji 

Ad pkt 2. Przewodnicząca nadmieniła, że protokół z Sesji był wyłożony na 7 dni przed Sesją i 

na posiedzeniach komisji, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Pan Paweł Zambrowski 

powiedział, że on nie otrzymał odpowiedzi na swój wniosek. Przewodnicząca odpowiedziała, 

że będzie dziś w punkcie sprawy różne. Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu obrad z III Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 12 głosów 

przeciw 1 głos, wstrzymał się 1 głos. 
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Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad III Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że na posiedzenie przybył Pan Stanisław 

Fiedorowicz Prezes Wodociągów Podlaskich, prosił o możliwość udzielenia mu głosu na 

początku obrad, ponieważ w dniu dzisiejszym ma jeszcze inne ważne obowiązki, w związku z 

tym przechodzimy do punktu 5 porządku obrad i udziela się głosu Panu Prezesowi. 

Ad pkt 5.  Pan Prezes powiedział, że siecią wodociągowo-kanalizacyjną na Gminie Boćki 

administruje od jednego roku. Na początku przy przejmowaniu sieci ustalano, że cena wody 

nie zmieni się. W roku 2018 koszty utrzymania wodociągu wyniosły 659 067 zł, zaś sprzedaż 

wody 554 645 zł. Strata wyniosła 104 422 zł. Otóż Gmina Boćki dokonuje zakupu wody od 

gmin sąsiednich i tak w roku ubiegłym koszty zakupu wody kształtowały się następująco: od 

gminy Orla 95 735 zł, od gminy Dziadkowice 125 640 zł, gmina Brańsk 105 952 zł. Gdyby 

Gmina nie dokonywała zakupu wody koszty byłyby mniejsze. Najwięcej awarii i ubytku 

wody było na sieci z  gminy Orla. Prezes proponował zrezygnować z zakupu wody, odłączyć 

się od gminy Orla i od pozostałych gmin ościennych i korzystać ze swojej wody z hydroforni 

z Bociek. Ponadto Wody Polskie chcą odgórnie narzucić nam cenę wody. Natomiast na 

oczyszczalni ścieków wydatki w 2018 roku wyniosły 164 210 zł, a sprzedaż ścieków 

zamknęła się kwotą 102 128 zł. Strata na oczyszczalni 62 082 zł. W roku 2018 na gminie 

Boćki wystąpiło 41 awarii na wodociągu i 17 na kanalizacji. Ponadto wodomierze w 

większości są stare /zabytki/, wymiana na nowe znowu powiększy koszty. 

Radny Pan Paweł Zambrowski wypowiadał się, że w obrębie wsi Bodaki czasami występuje 

problem z ciśnieniem wody, zbyt niskie. 

Prezes odpowiedział, że najczęściej przy wysokim ciśnieniu występują awarie i są duże 

ubytki wody, które w tym czasie powodują obniżenie ciśnienia na linii. 

Radna Pani Krystyna Piotrowska zapytała gdzie i do kogo mogą zwrócić się rolnicy, w celu 

pobrania wody z hydrantu. Pan Prezes odpowiedział, że z hydrantu wody nie można brać, i 

nie można bezpośrednio wlewać do opryskiwaczy. Pobór wody bezpośrednio do 

opryskiwaczy grozi karą. Wnioski o udostępnienie wody z hydrantu można składać listownie, 

mailem lub bezpośrednio do Wodociągów Podlaskich. 

Radna Krystyna Piotrowska zapytała, czy są duże ubytki wody w przypadku przecieków, przy 

przekazywaniu administrowania, była mowa, że Przedsiębiorstwo polikwiduje przecieki. 

Prezes odpowiedział, że jak jest awaria, to i jest duży ubytek wody. Awarie występują, 

ponieważ ocynkowane przyłącza są stare i przy większym ciśnieniu nie wytrzymują i pękają. 

W celu zmniejszenia wystąpienia awarii, Przedsiębiorstwo stara się obniżać ciśnienie na linii. 

Trzeba przełożyć przyłącze na nowe, a to wiąże się z wysokimi kosztami. Gmina powinna 

starać się odejść od kupowania wody i nie być zależnym od innych gmin. 

Radny Król Adam nadmienił, że osoby młodsze korzystają z internetu, ale starsi nie 

korzystają i nie mają dostępu do ogłoszeń i informacji, w przypadku awarii proszą o pomoc 

innych. Prosił o przekazywanie informacji również w innych formach niż internet, oraz 

udostępnienie kontaktu telefonicznego – podanie numeru telefonu. Pan Adam Król 

powiedział, że on popiera i jest za tym, aby odłączyć się od innych gmin i korzystać ze swojej 

hydroforni i wody. 

Pan Prezes odpowiedział, że do kontaktu adres i numer telefonu zamieszczony jest na każdym 

rachunku za wodę i ścieki oraz na stronie internetowej.     

Następnie głos zabrała Wójt Gminy powiedziała, że od roku 2012 cena wody na terenie 

gminy Boćki nie była podwyższana. Przeprowadzony remont hydroforni dał możliwość 

większej wydajności. W Boćkach na hydroforni zużycie jest bardzo niskie, w stosunku do 



4 

 

możliwości przerobu. Z odłączeniem się od gminy Orla nie ma problemu, trzeba tylko 

przełożyć linię, a na to potrzebne są środki pieniężne.   

Radny Jakimiuk Anatol nadmienił, że jego mieszkańcy odbiorcy wody z hydroforni Oleksze  

nie wyrażą zgody na odłączenie się, ponieważ jest dobra woda. 

Prezes powiedział, że gmina Orla zamontowała wodomierz na granicy gminy i to co 

przepłynie przez licznik obciąża gminę Boćki. Wodę zużywa się na potrzeby mieszkańców, 

do płukania linii i  ubytki powstałe podczas awarii.     

Głos zabrał Pan Piotr Zawadzki, powiedział, że odchodzimy od tematu, w dniu dzisiejszym 

mamy głosować za projektem regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

Sprawa kupowania wody i odłączenia się od gmin ościennych to temat inny, zaprosimy Pana 

Prezesa  i na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów ten temat omówi się 

oddzielnie.   

Następnie głos zabrała Pani Monika Kruszewska, powiedziała, że projekt regulaminu był 

uzgadniany z Wodociągami Podlaskimi i wstępnie z Wodami Polskimi. Regulamin określa 

prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodno-kanalizacyjnego oraz odbiorców usług w zakresie 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę przeznaczoną do spożycia przez ludzi za pomocą urządzeń 

wodociągowych. Regulamin określa sposób rozliczeń w oparciu o ceny i stawki opłat 

ustalone w taryfach, warunki przyłączenia do sieci, sposób postępowania w przypadku 

niedotrzymania ciągłości usług i odpowiednich parametrów dostarczanej wody. Określa 

warunki dostarczania wody na cele przeciwpożarowe.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

(Sprawozdanie – zestawienie kosztów w załączeniu do protokołu) 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0, wstrzymało się 2 osoby. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 3 za przyjęciem uchwały Nr IV/25/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Uchwała Nr IV/25/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 24 kwietnia 2019 roku w sprawie 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Boćki” 

- podjęta większością głosów. 

 

Ad pkt. 3. Przewodnicząca przystąpiła do realizacji porządku obrad dzisiejszej Sesji. Zapytała 

radnych czy trzeba odczytać sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Boćki z 

organizacjami pozarządowymi w 2018 roku. 

Radni odpowiedzieli, że nie ma takiej potrzeby, ze sprawozdaniem zapoznano się i na 

komisjach omówiono. Uwag i pytań nie zgłaszają. 

 

Ad pkt 4. Przewodnicząca powiedziała, że przystępujemy do omawiania Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Boćki na lata 2019 – 2021, projekt programu jest obszerny, 

był doręczony radnym na piśmie i omawiany na posiedzeniach komisji, zapytała, czy są 

pytania w tym temacie. Radni uwag nie zgłosili i stwierdzili, że nie ma potrzeby jego 

czytania. W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie 

projekt uchwały: 
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Uchwała Nr IV/24/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 24 kwietnia 2019 roku w sprawie 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Boćki na lata 2019 – 2021 

- podjęta jednogłośnie, „za” oddano 14 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Nr IV/24/2019 Rady Gminy 

Boćki z dnia 24 kwietnia 2019 roku w sprawie Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Boćki na lata 2019 – 2021, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia diet radnym i sołtysom był omawiany i 

przedyskutowany na posiedzeniach komisji, Przewodnicząca zapytała, czy istnieje potrzeba 

ponownego omawiania.  

Głos zabrała Radna Pani Krystyna Piotrowska, powiedziała, że nawiązuje do wypowiedzi   

Wiceprzewodniczącego Rady, który mówił, że budżet jest już spięty i nie trzeba zmieniać. W 

ciągu roku budżet będzie kilka razy spinany i rozpinany. Ponadto żeby nie trzeba było 

rozpinać budżetu radna znalazła pieniądze, których w budżecie nie było, a wpłynęły. 

Sprzedano mieszkanie o 15 tys, zł więcej, planowano 60 tys, sprzedano za 76 tys. Otóż tu nie 

chodzi o branie pieniędzy, tylko chodzi o czynny udział w obradach, chodzi o to, żeby radni 

mogli częściej się spotykać i swój wkład w pracę wkładali na rzecz gminy. Mówi się, że 

Starostwo ma 1 mln długu, a Gmina 3,5 mln, ale Starosta rządzi zespołowo, a Gmina 

jednoosobowo. 

Radny Wojciech Wierciński nadmienił, że Pani Krystyna na posiedzeniu komisji powiedziała, 

że pieniądze znajdzie, więc znalazła. Teraz mówi, że o pieniądze nie chodzi tylko o czynny 

udział radnych, a czy zdaniem radnej to obecnie radni są bierni. Powiedział, że w dyskusji na 

posiedzeniu komisji jego intencją było, że budżet jest już ustalony i jakakolwiek ingerencja w 

połowie roku jest uciążliwa. Natomiast kolejną kwestią jest to, że Rada Gminy jest organem 

uchwałodawczym, a nie wykonawczym i to nie Rady zadaniem jest działanie na budżecie. 

Pani Krystyna zarzuca nowym radnym bierność działania, a to wcale nie jest prawdą. Tak jak 

Opozycja, Klub Radnych spotyka się, działa i podejmuje pewne decyzje, podobnie tak samo i 

radni którzy startowali z Komitetu Wyborczego Pani Wójt, spotykają się, działają i podejmują 

decyzje. Także Pani Radna powinna mieć świadomość, że pewne kwestie będą poruszane 

poza Pani wiedzą. Następna sprawa to przedstawiona propozycja zróżnicowanych diet w 

wysokościach 900 zł Przewodniczący, 700 zł Z-ca Przewodniczącego i 500 zł radni wydaje 

się być nieadekwatna. Tak osobiście i prywatnie Pan Wojciech czuje się urażony, że jako 

Zastępca Przewodniczącego będzie pobierał dietę w wysokości 700 zł, a Pani Radna bardzo 

oddana radzie i bardzo działająca tylko 500 złotych. 

Podczas wystąpienia i zabierania głosu przez Wiceprzewodniczącego Pana Wiercińskiego 

Wojciecha, Radna Pani Krystyna Piotrowska przerywała mu i zabierała głos bez 

dopuszczenia do głosu. 

Na Sali obrad powstał chaos, wszyscy wypowiadali się jednocześnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy usiłowała przywrócić spokój na Sali.  

Pani Krystyna Piotrowska powiedziała, że tu nie ma znaczenia kto się spotka czy to opozycja, 

czy koalicja, Wójt jest tylko jeden. Klub Radnych dla Gminy, przedkładając powyższą 

uchwałę, miał na względzie to, żeby nie zbierać na posiedzenie dużo materiałów, tylko 

posiedzenia organizować częściej, omawiać zadania na bieżąco i wyciągać konkretne 

wnioski, a na tym nikt inny nie zyskał by tylko Gmina. 

Pan Wierciński powiedział, że Pani Krystyna nie zna i nie wie co to jest demokracja, 

demokracja jest to większość. Radny uważa, że gminy nie stać na takie rozwiązanie. 

Pan Adam Król powiedział, że nie ma potrzeby obrzucania się i prowadzenia dyskusji, były 

posiedzenia komisji do dyskusji i rozwiązywania spraw. Radnemu chodzi o to żeby wspólnie 
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częściej spotykać się i dyskutować, on traktuje równość i chciałby żeby wszyscy radni 

częściej wspólnie dyskutowali i rozwiązywali sprawy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 

Uchwała Nr IV/26/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 24 kwietnia 2019 roku w sprawie 

ustalenia zasad wysokości diet radnym i sołtysom Gminy Boćki 

- nie otrzymała większości głosów i nie została podjęta. „Za” przyjęciem uchwały oddano 4 

głosy, „przeciw” 10 głosów, wstrzymało się 0. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Nr IV/26/2019 Rady Gminy 

Boćki z dnia 24 kwietnia 2019 roku w sprawie ustalenia zasad wysokości diet radnym i 

sołtysom Gminy Boćki, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7. Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku obrad uchwała w sprawie 

utworzenia samorządowej jednostki budżetowej pod nazwą „Centrum Integracji Społecznej w 

Bockach”. Poprosiła Panią Wójt o zabranie głosu w tym temacie. Pani Wójt nadmieniła, że 

projekt uchwały był omówiony na posiedzeniach Komisji, zapytała czy zachodzi potrzeba 

ponownego przedstawiania. Radni odpowiedzieli, że nie ma takiej potrzeby. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 

Uchwała Nr IV/26/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 24 kwietnia 2019 roku w sprawie 

utworzenia samorządowej jednostki budżetowej pod nazwą „Centrum Integracji 

Społecznej w Boćkach” 

-  podjęta większością głosów. „Za” przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, „przeciw” 0 

głosy, wstrzymało się 3. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Nr IV/26/2019 Rady Gminy 

Boćki z dnia 24 kwietnia 2019 roku w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 

budżetowej pod nazwą „Centrum Integracji Społecznej w Boćkach”, stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 
 

Ad pkt 8. Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że projekt uchwały dotyczący przywrócenia 

historycznej nazwy dla parków w Boćkach, również był przedmiotem obrad na komisjach. Zapytała 

czy są pytania do projektu uchwały. Radni pytań i uwag nie zgłosili 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 

Uchwała Nr IV/27/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 24 kwietnia 2019 roku w sprawie 

przywrócenia historycznej nazwy „SKWER MARSZAŁKA JÓZEFA 

PIŁSUDSKIEGO” dla parków położonych na działkach o nr: 1343, 1344, 1345, 1346, 

1347,  

-  podjęta jednogłośnie. „Za” przyjęciem uchwały oddano 14 głosów, „przeciw” 0 głosów, 

wstrzymało się 0. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Nr IV/27/2019 Rady Gminy 

Boćki z dnia 24 kwietnia 2019 roku w sprawie przywrócenia historycznej nazwy 

„SKWER MARSZAŁKA JÓZEFA PIŁSUDSKIEGO” dla parków położonych na 

działkach o nr: 1343, 1344, 1345, 1346, 1347, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad pkt 9 Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy nadmieniła, że projekt uchwały dotyczący 

wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2019 rok, omówiony był na posiedzeniach komisji. 

Zapytała czy są pytania do projektu uchwały. Radni pytań i uwag nie zgłosili 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

 

Uchwała Nr IV/28/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 24 kwietnia 2019 roku w sprawie  

wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2019 rok 

-  podjęta większością głosów. „Za” przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, „przeciw” 0 

głosów, wstrzymało się 2. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Nr IV/27/2019 Rady Gminy 

Boćki z dnia 24 kwietnia 2019 roku w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy 

na 2019 rok, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 10. Informację z realizacji uchwał i z działalności w okresie międzysesyjnym 

przedstawiła Wójt Gminy. Między innymi poinformowała, że uczestniczyła w zebraniach 

wiejskich w sprawie wyborów sołtysów i rad sołeckich. W miesiącu maju będzie 

zorganizowane spotkanie z nowo wybranymi sołtysami. Odbyła kilka spotkań i konsultacji 

dotyczących ujednolicenia sposobu funkcjonowania projektu „Regionalne Innowacje 

Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa podlaskiego ze środków EFS w 

ramach RPO WP na lata 2014-2020 współfinansowanego z EFS, którego Liderem jest Miasto 

Łomża, a gmina Boćki przystąpiła jako Partner. Odbyła kilka spotkań i konsultacji z 

Prezesem Lokalnej Grupy Działania Puszcza Białowieska. W tym roku i na lata następne 

Zarząd Województwa przesunął dodatkowe środki z Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego kwotę 5,5 mln zł na realizację zadań zgodnie z lokalną strategią rozwoju. 

Środki te mają być przeznaczone na remonty dróg i na różne działania infrastrukturalne. 

Uczestniczyła w dwudniowym pozamilitarnym szkoleniu obronnym z OC w Augustowie. 

Była w Wojewódzkim Urzędzie Ochrony Zabytków w Białymstoku na uroczystości 

wręczenia złotych odznak „za opiekę nad zabytkami”. Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego dla pięciu osób z województwa podlaskiego przyznało zaszczytne wyróżnienie 

zasłużonym w społecznej opiece nad dobrami kultury lub w działalności konserwatorskiej. Z 

tych pięciu wyróżnień, dwa przypadło dla Bociek, otrzymał Ksiądz Mirosław Niczyporuk 

Proboszcz Parafii Prawosławnej i Ksiądz Kanonik Jan Henryk Bałdyga Proboszcz Parafii 

Katolickiej. Odbyło się spotkanie z projektantem w sprawie przebudowy budynku Gminnego 

Ośrodka Kultury w Boćkach. Dokonała przeglądu budynku (magazynu) po „Kemperze”, 

budynek wymaga remontu dachu, wymiany elektryki i stolarki okiennej. 
 

Ad pkt 10. Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wniosek złożony przez Radnego Pana 

Pawła Zambrowskiego dotyczący wykonania dokumentacji i okopania rowami dalszego 

odcinka drogi ze wsi Bodaki na Kolonię Bodaki. Powiedziała, że odpowiedź zostanie 

udzielona na piśmie. Pani Wójt powiedziała, iż proponuje żeby wniosek ten został 

przedyskutowany na Komisji Rozwoju Gospodarczego i Komisji Skarg i Wniosków, 

ponieważ realizacja wymaga pieniędzy. Zapytała czy radny wyraża na to zgodę, czy jutro ma 

udzielić odpowiedzi. Radny wyraził zgodę. 

Następnie głos zabrała Radna Pani Krystyna Piotrowska, powiedziała, że Klub Radnych 

mając na uwadze trudną sytuację finansową gminy zwraca się z pytaniami do Pani Wójt i 

prosi o szczegółową informację w sprawach; 

1). Przedstawienie szczegółowej informacji planu wydatków w GOK na 2019 rok. 
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2). Przedstawienie formy zatrudnienia Radcy Prawnego, kopii umów o pracę, kserokopii 

faktur i rachunków za wykonane usługi. 

3). Przedstawienie szczegółowej informacji dotyczącej wykorzystania funduszu 

reprezentacyjnego Wójta za 2018 rok. 

4). Przedstawienie informacji o podjętych krokach w sprawie złomowania autobusu 

szkolnego „Gimbus”. 

Pani Radna za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Gminy złożyła na piśmie powyższe 

zapytania do Pani Wójt. 

Ponadto Pani Krystyna Piotrowska w dalszym wystąpieniu zwróciła uwagę, że jej zdaniem 

Pan Wierciński i Pan Pietraszuk, którzy prowadzą działalność gospodarczą i korzystają 

nieodpłatnie z placu „Kwores” położonego na gminnej działce, powinni ten plac przynajmniej 

posprzątać, wykosić, czy też wyrównać doły, do tych czynności posiadają własny sprzęt. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej od kilku lat prosi o pieniądze na 

zatrudnienie pracownika i pieniędzy nie ma, a tymczasem Gminny Ośrodek Kultury zatrudnia 

nowego pracownika, pomimo braku planowanych imprez. Na dotację na zakup radiowozu dla 

Policji to Wójt środki miała i przyznała, pracownicy Policji otrzymali podwyżki, a w gminie 

na podwyżki dla pracowników to pieniędzy nie ma. Następna sprawa to czy nam się opłaca 

zatrudnianie osób skazanych i ich transport z Zakładu Karnego z Hajnówki. Jaki Gmina 

ponosi koszt związany z transportem, a jakie są efekty ich pracy i zatrudnienia. Czy to ma 

jakiś sens ich zatrudnienie. Pani Krystyna pytała na remont których gminnych dróg, były 

składane wnioski.  

Pani Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że na wszystkie wnioski przedstawione na 

piśmie, będzie udzielona odpowiedź. 

Radny Pan Adam Król powiedział, że otrzymał zapytanie od rolnika w kwestii folii, a sprawa 

druga to azbest indywidualnie przekazał dla Przedsiębiorcy z Zambrowa, ma na to protokół i 

fakturę, zapytał czy otrzyma zwrot pieniędzy. Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, 

żeby zapytanie złożył na piśmie i odpowiedź otrzyma. Odnośnie folii należy zgłosić się do 

Pani Kruszewskiej Moniki w Urzędzie Gminy.  

 

Po wyczerpaniu porządki dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady Sesji. 

Protokołował: Helena Kłosińska 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 

 
 

 

 

Załącznik Nr 1 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr IV z dnia 24 kwietnia 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 24.04.2019r. 

1 1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi 
zmianami  

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 1     
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          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol 
głosował 
PRZECIW   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

                  
 

 

Załącznik Nr 2 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr IV z dnia 24 kwietnia 2019 roku 

S 

  Boćki, dn.: 24.04.2019r. 

2 2. Głosowanie za przyjęciem protokołu obrad III Sesji Rady Gminy 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 1     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   
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    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł 
głosował 
PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

                  
 

 

Załącznik Nr 3 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr IV z dnia 24 kwietnia 2019 roku 

 

 

  Boćki, dn.: 24.04.2019r. 

3 3. UCHWAŁA NR IV/25/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 24 kwietnia 
2019 r. w sprawie przyjęcia projektu "Regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Boćki" 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam 
WSTRZYMAŁ 

się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol 
WSTRZYMAŁ 

się   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   
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    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

                 
Załącznik Nr 4 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr IV z dnia 24 kwietnia 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 24.04.2019r. 

4 4. UCHWAŁA NR IV/24/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 24 kwietnia 
2019 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
w Gminie Boćki na lata 2019 – 2021 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

                 
 

Załącznik Nr 5 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr IV z dnia 24 kwietnia 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 24.04.2019r. 
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5 5. UCHWAŁA NR IV/26/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 24 kwietnia 2019 
r. w sprawie ustalenia zasad wysokości diet radnym i sołtysom Gminy 
Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 4     

          głosowało PRZECIW: 10     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował PRZECIW   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował PRZECIW   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował PRZECIW   

    4 Zawadzki Piotr głosował PRZECIW   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował PRZECIW   

    10 Chmur Eugeniusz głosował PRZECIW   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował PRZECIW   

    12 Wierciński Wojciech głosował PRZECIW   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował PRZECIW   

    15 Lipiński Zbigniew głosował PRZECIW   

                  
 

 

Załącznik Nr 6 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr IV z dnia 24 kwietnia 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 24.04.2019r. 

6 6. UCHWAŁA NR IV/27/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 24 kwietnia 
2019 r. w sprawie utworzenia samorządowej jednostki budżetowej 
pod nazwą „Centrum Integracji Społecznej w Boćkach” 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 3     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
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    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna 
WSTRZYMAŁ 

się   

    7 Król Adam 
WSTRZYMAŁ 

się   

    8 Piotrowska Krystyna 
WSTRZYMAŁ 

się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

                  
Załącznik Nr 7 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr IV z dnia 24 kwietnia 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 24.04.2019r. 

7 7. UCHWAŁA NR IV/28/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 24 kwietnia 
2019 r. w sprawie przywrócenia historycznej nazwy „SKWER 
MARSZAŁKA JÓZEFA PIŁSUDSKIEGO” dla parków położonych na 
działkach o nr: 1343, 1344, 1345, 1346, 1347 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   
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    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

                  
Załącznik Nr 8 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr IV z dnia 24 kwietnia 2019 roku 

 

  Boćki, dn.: 24.04.2019r. 

8 8. UCHWAŁA NR IV/29/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 24 kwietnia 
2019 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam 
WSTRZYMAŁ 

się   

    8 Piotrowska Krystyna 
WSTRZYMAŁ 

się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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